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komentáře

Podpora rodin

vloženo: 16.10.2017, 15.39

Jsem přesvědčen, že je potřeba, aby rodinám zůstalo co nejvíce finančních prostředků v jejich rodinném
rozpočtu. Jenom tak mohou naplnit všechny potřeby své a hlavně svých dětí.

Mimořádné jednání Sněmovny k lithiu

vloženo: 16.10.2017, 14.17

Dnešní schůze Sněmovny k lithiu bude pravděpodobně velmi úporný politický boj a je třeba se ptát po všech
souvislostech, které s tímto tématem souvisejí a udělat vše proto, aby Česká...

O problémech a dalším směřování českého zdravotnictví

vloženo: 13.10.2017, 21.21

Včera pořádal Medical Services konferenci Zdravotnictví 2018, jejíž součástí byla diskuse o problémech a
dalším směřování českého zdravotnictví, a kde jsem také hovořil o prioritách KDU-ČSL v oblasti
zdravotnictví.
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Snazší přístup ke kompenzačním pomůckám

vloženo: 10.10.2017, 11.09

Vyspělost společnosti se mimo jiné pozná podle toho, jak se dokáže postarat o ty, kterým osud nepřál, mezi
ty počítám i zdravotně postižené.

Lze skloubit práci lékaře a poslance?

vloženo: 6.10.2017, 18.32

#slusnostnenislabost #zodpovedne
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Slušnost není slabost

vloženo: 1.9.2017, 22.01

Slušnost není slabost - tato slova jsem si zvolil v letošní kampani pro volby do Poslanecké sněmovny bez
velkého váhání.

Dlouhodobé ošetřovné schváleno!

vloženo: 15.7.2017, 18.43

Až tři měsíce na péči o blízkého – o toto tzv. ošetřovatelské volno budou nově moci v zaměstnání požádat
příbuzní pacienta, jehož stav vyžaduje čtyřiadvacetihodinovou péči. Po tuto dobu jim...
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Poděkování pedagogům

vloženo: 30.6.2017, 12.34

Milé paní učitelky, milí páni učitelé, v tento den se hlavně přeje dětem a je to jistě v pořádku. Rád bych ale
popřál také vám krásné a pohodové prázdniny a...

Nebraňme vzniku kamenného hospice

vloženo: 14.6.2017, 09.24

Po jednání o kamenném hospici v Jihlavě se opět rozhořela diskuse kolem péče o nevyléčitelně nemocné.
Zatímco lidé z Vysočiny se v anketách jasně vyjadřují pro hospic, někteří politici i lékaři proti němu...
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Videochat

vloženo: 18.5.2017, 20.05

Vít Kaňkovský byl hostem videochatu KDU-ČSL. Tématem bylo zdravotnictví, sociální politika a další.

Můj postoj k současné vládní krizi

vloženo: 10.5.2017, 00.04

Považuji za správné, aby v souladu s Ústavou ČR pan prezident na návrh pana premiéra odvolal ministra
financí, a hnutí ANO si vybralo na tento post nového kandidáta. Pokud se to...
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Údržba zdravotnických přístrojů i školení by mohly být jednodušší

vloženo: 21.3.2017, 15.49

Vláda včera projednala můj poslanecký návrh zákona, který má za cíl zjednodušit zdravotnickým zařízením
provádění servisu a údržby zdravotnických přístrojů a školení zaměstnanců pro jejich obsluhu.

Zdravotně postižení si zaslouží naši pozornost

vloženo: 31.1.2017, 23.13

Každý z nás má ve svém bližším či širším okolí člověka, který si nese životem nějaký zdravotní handicap.
Zdravotně postižení mají nelehkou životní cestu, kromě každodenního zvládání zdravotních obtíží se...
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Přebytky z rozpočtu je třeba investovat, například do sociálních služeb

vloženo: 12.1.2017, 15.21

Vzít 322 milionů z podpory v nezaměstnanosti a poslat je provozovatelům sociálních služeb na rekonstrukce
zastaralých budov a vybavení v zařízeních pro seniory a občany s různým zdravotním omezením či v hmotné
nouzi. Právě...

Vít Kaňkovský k problematice navržené změny v čerpání rodičovského příspěvku

vloženo: 26.10.2016, 10.56

V úterý 25. října 2016 se na 50. schůzi Poslanecké sněmovny projednávalo 1. čtení vládního návrhu zákona,
kterým se mění zákon č. 117/1995 Sb., o státní sociální podpoře, ve znění...
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